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INTERPELACJA 
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dotyczy: informacji o planowanym podziale środków na poszczególne Rady Osiedla r.tG 

w ramach budżetu miasta 2018r. 

Proszę o informację planowanych środków na poszczególne Rady Osiedlowe 

w ramach budżetu 2018 r. Ponadto proszę o informację: 

- wnioskowanych kwot przez RO wraz z uzasadnieniem ich przeznaczenia, 

. - uzasadnienia ' do planowanych środków w ramach budżetu miasta na 

poszczególne osiedla. 


